
Roveňský poločas se zeptal za Vás Honzy Shejbala (nar.1994) 
 

Dne 4.ledna 2015 zahájil FC 

Hradec Králové přípravu na 

jarní boje o záchranu 

prvoligové příslušnosti. 

Honza Shejbal z Dolní 

Rovně, který patří do kádru 

tohoto mužstva,  se v závěru 

podzimu zranil. Roveňský 

poločas se ho zeptal, jak 

prožíval svůj první 

prvoligový rok a jak to 

aktuálně vypadá s jeho 

zdravotním stavem a 

přípravou. 

 

Honzo, postoupili jste do 

Synot ligy, podzim byl Tvůj 

první prvoligový. Můžeš 

našim čtenářům popsat, 

v čem jsi spatřoval rozdíl 

mezi první (Synot ligou) a 

druhou ligou (FNL)?  

Největší rozdíl je určitě v 

kvalitě jednotlivých hráčů. V 

druhé lize, když se něco 

nepovedlo, tak se většinou 

nic nestalo,  ale v první lize 

většina týmů dokáže chyby 

hned potrestat. V druhé lize 

bylo daleko více soubojů, 

které plynuly z nepřesností, 

kdežto v první lize je těch 

nepřesností daleko méně a při ztrátě míče pak stojí spoustu sil ho opět vybojovat.  

 

Do Hradce přišla celá řada nových hráčů, nebylo jednoduché se prosadit. Připomeň 

našim čtenářům, ve kterých zápasech jsi nastoupil? Do prvního ligového zápasu jsem 

nastoupil doma proti Mladé Boleslavi. Následně pak proti Plzni, Spartě, Jablonci, Příbrami, 

Budějovicím a Ostravě. 

Co pro Tebe bylo největším dosavadním ligovým zážitkem? Jelikož jsem odmala   

sparťan, tak největším zážitkem pro mě byl zápas na Letné proti Spartě. 

Dne 1. 11. 2014 jste hráli zápas na Baníku Ostrava a přišlo nepříjemné zranění, kterým 

jsi přišel i o zájezd k zápasům reprezentace ČR do 20 let na Kypr. Dokážeš popsat, jak 

se vše seběhlo? Neúčast na turnaji na Kypru mě hodně mrzela, jelikož jsem měl od trenéra 

Hoftycha informace, že se mnou počítá. A také proto, že na Kypru jsem ještě nikdy nebyl. 

Po jednom z odražených míčů jsem šel do hlavičkového souboje s ostravským hráčem, míč 

jsem odhlavičkoval,  ale hned vzápětí do souboje pozdě vyskočil i další ostravský hráč a ve 

vzduchu mě tzv. přelomil přes prvního hráče a nějak mi vyvrátil rameno. 

 



 

Co potom následovalo? 

Ze zápasu mě odvezla sanitka do nejbližší nemocnice (poprvé v životě jsem se svezl houkající 

sanitkou), tam mi předběžně diagnostikovali vyhozenou klíční kost z lopatkové jamky a 

přetržené vazy v rameni. O dva dny později jsem ještě podstoupil vyšetření v Hradci, kde se 

diagnóza  potvrdila a následující den jsem byl operován. Do ramene mi voperovali 3 drátky 

pro připevnění vazů. Hned po Novém roce, 2. ledna, jsem pak podstoupil druhou operaci,  

kdy mi tyto dráty vyndali. Od té doby se věnuji rehabilitacím a nabírání kondice. 

Jaký je Tvůj aktuální zdravotní stav? Lepší se to den ode dne, při běhání už mě rameno 

téměř nelimituje, ale je zatím hodně oslabené, takže se věnuji jeho posilování. 

Co příprava? Mohl ses nějakým způsobem zapojit, byl jsi s mužstvem na soustředění 

v Ústí nad Orlicí? Momentálně se již cítím, co se týká kondice, celkem dobře, absolvoval 

jsem s týmem i kondiční soustředění. V trénincích se začínám postupně více a více zapojovat. 

 

Kdy předpokládáš návrat do plné přípravy? Do plné přípravy bych chtěl naskočit již tento 

týden, tak snad dostanu povolení. 

Kdy se objevíš na hřišti v zápase? Do zápasu bych chtěl naskočit cca 7.února, ale to je zatím 

jen přání. Uvidím,  jak se to bude dále vše vyvíjet. 

Jaká je atmosféra v týmu FC Hradec Králové, co posily? Jelikož se od posledního 

mistrovského utkání stále jen vyhrává, tak nálada je samozřejmě dobrá,  i když tréninky jsou 

velmi náročné. Jedinou posilou je zatím David Petrus, jinak se zde střídají hráči na testech, již 

neuspěl stoper z Jižní Koreje, levý obránce tmavé pleti z Kamerunu. Aktuálně jsou testováni  

stoper Martin Nosek z Ružomberoku a  levý záložník Alberto Malagón Amate ze Španělska. 

U nich to vypadá, že klub bude jednat o jejich setrvání v našem týmu,  a ještě by měli přijít na 

zkoušku další hráči. 

Zmíněný David Petrus (nar.1987) pochází ze Sezemic, v žákovském týmu Tesly 

Pardubice s ním v útoku nastupoval  Honza Motyčka z Rovně…Tomáš Koubek je 

z Ostřetína, ty z Rovně, David ze Sezemic. Jaké máte, coby venkované z Holicka, 

vzájemné vztahy?  Co se týká vztahů,  tak ty jsou bezproblémové jak s Davidem, tak i s 

Tomášem. S Davidem jsem dokonce trávil soustředěni na společném pokoji. Ačkoli Davida 

jsem před jeho příchodem znal jen podle vidění, co jsem mohl poznat, je to bezproblémový 

kluk a na hřišti se jeví jako velký dříč. Na soustředěni jsme dokonce narazili na to, že mi 

David povídal, s jakými všemi hráči z okolí v mládežnických týmech v Pardubicích 

nastupoval. Samozřejmě došlo i na Honzu Motyčku.  

Věříš v záchranu? Věřím, ale bude hodně záležet na vstupu do soutěže. 

Jaké jsou tvoje životní a fotbalové cíle roku 2015? Dát se zdravotně úplně do pořádku, 

nastoupit do co nejvíce utkání a připsat si co nejvíce asistencí i gólů. Kdyby se poštěstilo, rád 

bych se chtěl také vrátit do reprezentace U20. 

Určitě sleduješ i fotbalové dění v Rovni. Co říkáš tomu, že má Roveň nového trenéra? 

Sleduji,  a myslím si, že to bude pro roveňský fotbal dobré okysličení. Co vím od kluků z 

Pardubic, které trenér Tesař trénoval v žácích, tak je to hodně náročný a neústupný trenér, ale 

zároveň lidský a pochvalovali si i komunikaci s ním. Držím trenérovi palce a přeji mu, aby se 

mu dařilo zaujmout hráče svými tréninky, a na základě toho se od hráčů dočkal pravidelně 

hojné tréninkové účasti. 

Jak Tvůj brácha Radek hodnotí trenéra Tesaře? Určitě spolu doma fotbalové diskuse 

vedete… Brácha si zatím tréninky velmi pochvaluje. Někdy po tréninku v Rovni jede ještě 

večer na druhý trénink do Moravan. Takže buď roveňské tréninky fláká, nebo jsou málo 

náročné  .  

Ještě jedna změna v Rovni nastala, hospodu za sokolovnou má nyní v pronájmu Tomáš 

Madák. Co myslíš, dobrá změna pro roveňský fotbal i jeho fanoušky? Řekl bych, že 



jakákoli změna byla potřeba, hlavně si však myslím, že pro roveňský fotbal a fanoušky je 

jedině dobře, že hospoda je opět v rukou fotbalisty. Osobně jsem hospodu již navštívil a 

musím za sebe říci, co se týče interiéru, tak co si pamatuji, takhle hezké to ještě nebylo. Co se 

týče piva, tak Staropramen je dobrej, ale Gambrinus je Gambrinus.  

Po zmiňovaném zápase v Ostravě jste hned v následujícím týdnu hráli pohárový zápas 

s Viktorií Plzeň. Na tento zápas se díky vstřícnosti FC HK chystal v roli diváků i tým 

roveňských elévů, nejlepší z nich, Michal Kosina 

Tě měl dokonce při slavnostním nástupu 

doprovázet na hrací plochu. Bohužel, zraněním 

vše padlo. Příslib z HK je, že se vše může 

uskutečnit v rámci některého prvoligového 

zápasu na jaře. Všichni Ti přejeme, ať se rychle 

uzdravíš a naskočíš zpět do sestavy, natěšeni na 

ten okamžik jsou i nejmenší fotbalisté z Rovně. 

Děkuji, věřím, že se do sestavy co nejdříve vrátím a 

budu moci udělat trochu radosti i roveňským 

elévkům. 

 

Honzo, díky za odpovědi, přejeme Ti, ať vše 

vychází podle Tvých představ  

 

    

     

 

Připravil  26.1.2015 J. Pýcha 

 

       


